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Gemeenteraad van gemeente Valkenswaard 

cobie.miedema@valkenswaard.nl 

 

 

Valkenswaard, 1 juli 2021 

 

 

Onderwerp: Verzoek tot kwijtschelding precario- en reclamebelasting 2021 

 

Contact : valkenswaard@khn.nl/ Harold van Asperdt 

 

 

Geachte leden van de Raad,  

 

Op dit moment staan we aan de vooravond voor de 4e stap in de versoepelingen voor de Horeca. Een groot deel van de 

horecabedrijven in Valkenswaard geopend. Ondanks dat staat het gemiddelde rendement dat bedrijven halen, zwaar 

onder druk. De beperkende maatregelen (die extra inzet van personeel op de werkvloer vragen), de wisselende 

weersomstandigheden en personeelstekorten hebben hun invloed op de dagelijkse praktijk. Daar komt bij dat de landelijke 

steunmaatregelen ervoor hebben gezorgd dat er maar weinig bedrijven failliet zijn gegaan, maar dat het ook lang niet 

voldoende was om een financieel gezonde ‘herstart’ te kunnen maken.  

 

De schuldenlast is enorm. Landelijke cijfers laten zien dat horeca ondernemers 5 miljard aan eigen middelen hebben 

gebruikt om bedrijven overeind te houden. Dit betekent dat spaartegoeden, pensioenopbouw en investeringskapitaal 

aangesproken zijn om de vaste kosten te kunnen blijven betalen. Daarbij hebben ook veel ondernemers van vrienden en 

familie geld geleend, simpelweg omdat banken structureel hebben geweigerd om financieringen te verstrekken aan in de 

kern gezonde bedrijven die tijdelijk ondersteuning nodig hadden.  

 

Het voor het publiek zichtbare resultaat is dat er maar weinig bedrijven failliet zijn gegaan. Achter de schermen klinkt er 

echter een ander geluid. Het zal jaren duren voordat de gemiddelde ondernemer zowel privé als zakelijk de financiën weer 

op orde heeft. Wij vragen daarom aan u als raadsleden, om met ons mee te denken en ervoor te zorgen dat er ook voor de 

komende jaren een solide plan ligt om ondernemers te steunen waar mogelijk, om onze branche te beschermen, en om 

samen te werken aan een levendig en leefbaar Valkenswaard waar we met z’n allen trots op kunnen zijn! 

 

De gemeente heeft in samenspraak met KHN inmiddels een gedoogbesluit genomen om net als in 2020 

waar mogelijk extra terrasruimte te bieden aan de horeca. Dit besluit biedt ondernemers met een horeca 

of horecaexploitatie vergunning ruimte om het terras binnen een aantal gestelde randvoorwaarden uit te 

breiden. Tegelijkertijd wordt hiermee op een verantwoorde en gastvrije manier ruimte geboden aan de toenemende 

behoefte vanuit de samenleving om weer uit te kunnen gaan en te recreëren. 

 

De terrasuitbreidingen zijn in 2021 gedoogd, waardoor deze niet vergund hoefden te worden en er dus ook nog geen leges 

in rekening zijn gebracht. Wij vragen u om de precario- en reclamebelasting voor 2021 volledig kwijt te schelden, om onze 

horecaondernemers de gelegenheid te geven deze bedragen één op één te kunnen herinvesteren in hun bedrijven voor 

oa. werving van personeel, marketing en activiteiten etc.  

 

Mocht u toelichting wensen, dan horen wij dit graag. Wij danken u voor uw aandacht voor de Valkenswaardse horeca!  

 

Met een welgemeende en betrokken groet, 

i.o.  

KHN afdeling Valkenswaard 

Harold van Asperdt 

Voorzitter  

 




